
Prade: Nie pozyskamy Borriello
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Wraz z pojawieniem się w Fiorentinie Daniele Prade i Vincenzo Montelli, w

mediach z zespołem Violi zaczęto łączyć piłkarzy Giallorossich. Według

pewnych plotek drużyna z Florencji miałaby interesować się Marco

Borriello. Sky Sport przeprowadziła wywiad z dyrektorem sportowym

Fiorentiny, Daniele Prade. 

- Nie pozyskamy żadnego gracza z Catanii, nie kupimy Mandzukica, nie pozyskamy

Borriello. Podoba się nam Roncaglia, jest graczem który nas interesuje. Podoba się

nam Pazienza. Musimy porozmawiać z Vargasem, Cerci zosaje w Fiorentinie, gdyż

chce go Montella. Marcelinho? Nie znam. Jovetić? Musi wyznać swoje prawdziwe

zamiary. Chcemy startować z nowym zespołem od niego, ma kontrakt do 2016

roku, jednak to on mus powiedzieć co chce zrobić. Jesteśmy panami jego

przeznaczenia: albo pojawi się oferta do odrzucenia, albo nic się nie wydarzy.
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